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REFERAT FRA STYREMØTE NR. 17/2013 

I KONGSBERG TRAVSELSKAP 
 

Dato:  3. desember 2013 kl. 19.00 

Sted:  Sidsel Stordalen 
 

 

Til stede:  Helge Grimnes, Sidsel Stordalen, Randi Hotvedt, Ove Bjerkeset, Margit Aarø,  

 

 

Forfall: Linda Borgan, Vegar Wetterstad 

 

Kopi:  Buskerud Travforbund 
 

 

 

Sak 173/2013:  Referat fra forrige møte 

Det var ingen kommentarer til dette. 

 

Sak 174/2013:  Foredrag med Gjerstad 

Vi engasjerte Gunnar Gjerstad til å holde foredrag, hvor det møtte omtrent 30 personer. 

Tilbakemeldingene fra de oppmøtte er gode. 

 

Sak 175/2013:  V75-dugnad for travlagene 

Norsk Rikstoto og Det Norske Travselskap ønsker å avholde en V75-dugnad i forbindelse 

med løpene på Bjerke 21. desember. Vi har ikke mulighet for å være med på dette denne 

helgen, men starter et andelslag på spill for å forsøke å stimulere omsetningen lokalt.  

 

Sak 176/2013:  Vaktliste V75 

Vaktliste angående parkering på V75-dager ved Drammen Travbane ble gjennomgått. 

 

Sak 177/2013:  Markenstrav 2014 

Løpsinnbydelsen ble gjennomgått, og Ove sender denne til DNT for å få den med i 

løpsbulletinen.  

 

Sak 178/2013:  Medlemsmøte 

Vi skal avholde medlemsmøte torsdag 12. desember klokken 19.00. Arbeidsoppgaver til dette 

ble fordelt. Det vil bli enkel servering med pepperkaker, gløgg og kaffe. Styremedlemmer 

møter klokken 18.00. 

 

Sak 179/2013:  Eiendomsutvikling Drammen Travbane 

Vi har fått innbydelse til informasjonsmøte angående eiendomsutvikling på Drammen 

Travbane tirsdag 10. desember. Ove møter på dette. 

 



 2 

 

 

Sak 180/2013:  Generalforsamling  

Vi skal avholde generalforsamling fredag 17. januar. Ove skriver årsberetningen, mens Sidsel 

ferdigstiller regnskapet. Vegar ordner med pokal, plaketter og diverse rundt Årets Hest(er). På 

neste styremøte som blir tirsdag 7. januar skal vi gjennomgå årsmelding, regnskap, budsjett 

og aktivitetsplan for 2014. Med disse sakene er det viktig at alle møter, og skriver under 

årsberetning og regnskap.  

 

Sak 181/2013:  Kanefart 

Det er planlagt å avholde kanefart i samarbeid med Kongsberg og Omegn Rideklubb. Denne 

er utsatt til januar/februar.  

 

Sak 182/2013:  Eventuelt 

Det var ingen saker under dette punktet.  

 

 

Neste styremøte blir på kontoret til Sidsel Stordalen tirsdag 7. januar klokken 19.00.  

 

Møtet ble avsluttet kl. 20.20 

 

 
Ove Bjerkeset 
9. desember 2013 


